
šice in tovariši iz hribovskih vasi še dokaj 
redno in stvarno sodelujejo, naj bi prihajali 
pač vsi iz šol ob železniški progi. — Odbor. 

Poročila 
+ JUU SRESKO DRUŠTVO ŠOŠTANJ 

je zborovalo 14. decembra 1935 v Velenju. — 
Navzočih 87% članstva. 

Predsednik otvori zborovanje, pozdravi 
navzočega predavatelja tov. Vranca iz Mari 
bora. Preide nato na čitanje dopisov, ki so 
tvorili podlago za prav živahno debato 

Po izvršenih redukcijah naših prejemkov 
je nastal za učiteljstvo do skrajnosti žalosten 
položaj, v katerega so zašle nekatere rodbine 
in navedel je še primer, ko oboleli učitelj ne 
more poklicati zdravnika. 

Na zahtevo članstva je pokrenila sekcija 
akcijo v svrho preprečenja izvajanja uredbe 
o znižanju prejemkov. Opažalo se je, da temu 
koraku ni sledilo vse članstvo in da ni ta ak
cija dosegla zaželjenega uspeha. Sekcija spo
roča, da se te samoobrambne mere ukinejo in 
priporoča zopet pristop v društva in naroča
nje časopisov. O tem vprašanju se je vnela 
ostra debata, po kateri je bila sprejeta z ve
čino glasov tudi posebna resolucija. 

K dopisu o anketi za sestavo čitank, je 
podal informativno poročilo navzoči tov. 
Vrane. Po nastali debati se je osnoval odbor 
za zbiranje gradiva, v njem so tov.: Mencej, 
Vreze, Kac, Mlinšek, Jenko, Radšel, Menhart. 

Glede Slov. šolske matice je tov. Mlinšek 
mnenja, da naj ta uvede poleg teoretičnega 
znanstva tudi več praktične snovi v zvezi z 
modernimi načeli šole. Tov. Mencej je mne
nja, da je sistem Slov. šol. matice okostenel 
in nesodoben ter da je to vzrok nizkemu šte
vilu naročnikov. 

Napad na tov. Dimnika obsoja soglasno 
vse članstvo in pričakuje, da se bo izpad tov. 
Milojeviča razčistil pred častnim razsodiščem. 

O učit. gospodarskih ustanovah je poro
čal tov. predsednik in priporočal pristop — 
posebno k Učit. samopomoči in Samopomoči 
učit. otrok v Ljubljani, kar je le nam samim 
v korist! 

Po vseh teh poročilih in debatah je pre
daval tov. Vrane o temi: »Aktualni pedago
ški problemi«. Nazorno je razvil razne meto
dične poti v zvezi z novodobnimi zahtevami 
današnjega pouka. Članstvo je sledilo z zani
manjem njegovim izvajanjem — tov. pred
sednik pa se mu je za trud najiskrenejše za
hvalil. 
Vrečko, predsednik. R. Macarol, tajnik. 

Stanovska 
organizacija JUU 

Iz Izvršnega odbora 
—iz Gospodinu Ivanu Dimniku pretsjed

niku Jugosloven. učiteljskog udruženja Beo
grad. Učiteljsko udruženje sreza šavničkog 
u cjelosti otlobrava Vaš intenzivni rad na 
opšte dobro učiteljstva. — Na poslu za opštu, 
a pravednu stvar moramo svi zajednički istra
jati. — Drugarski pozdrav u ime udruženja: 
P. C. Nikolič, sekretar. M. Pejovič, pretsjed. 

—iz Gospodinu Ivanu Dimniku Pretsedn. 
glavnog odbora Jug. učit. udruženja Beograd. 
Upravni odbor ovoga društva na sjednici svo
joj od 31 decembra 1935 god. jednodušno je 
zaključio da Vam se u ime učiteljstva sreza 
samoborskoga izrazi puno priznanje za Vaš 
rad oko zaštite naših prava. — Drugarski po
zdrav. — Tajnik: B. Antonič. Pretsjednik: 
Zvonimir Moholjevič. 

—iz Gospodinu Ivanu Dimniku pretsed
niku učit. udruženja Beograd. — Učiteljstvo 
sreza hvarskog sa godišnje skupštine odobra
va Vaš poslednji stav za učiteljska prava iz
ražavajuči saglasnost u dalinoj nepokolebivo
sti. — Pretsednik: Posinkovič. 

Iz društev 
Vabila 

= JUU  SRESKO DRUŠTVO ŠMAR
JE PRI JELŠAH bo zborovalo v soboto, dne 
8. februarja ob 10. uri v Rogaški Slatini. Po
leg običajnih točk je na sporedu tudi preda
vanje tov. Logarja »O vzgoji iz družboslovnega 
stališča«. V smislu sklepa zadnjega zborovanja 
se bo nadaljevala debata o učiteljevem delu 
na vasi. Če posečajo naša zborovanja tovari


